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СКУПШТИНА ГРАДА НОВОГ САДА

·· Скупштини Града Новог Сада, Јелена Мандарић, на ХХХ седници Скупштине Града
. оној 27. децембра 2017. године, поставила је следеће одборничко питање:

% %"?ост'ављам питање Градској управи за комуналне послове: Докле се стигло са
радовима на канализационој мрежи на Ченеју и када се планира канализациона
мрежа _% том делу Града да пусти у функцију?“

%·а п„с.33.вено питање, Градска управа за комуналне послове, на основу података прибављених
од.:тране. ·„Водовод, и канализација “ Нови Сад, сачинила је следећи

ОДГОВОР

„сгиционлх активности Јавног комуналног предузећа „Водовод и канализација“
одину није предвиђена изградња канализацијеза Ченеј.

_ аду напред наведено, Градска управа за комуналне послове наведено одборничко
%росдтедила је Градској управи за грађевинско земљиште и инвестиције, на даљу
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